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Zápis č. 18 
z jednání Osadního výboru v Hájově dne 1. června 2020 

 
Přítomní členové OV: Sýkora Ondřej, Kocourek Pavel, Šrámek Jaroslav, Böhm Martin, Kuchařová Petra, Opěla 

Ondřej, Böhm Petr 

Omluvení členové OV: 0 

Hosté: Radek Jurečka, Jaromír Tomaštík 

 
Program: 
 Zahájení zasedání a schválení programu 
 Plán práce na 2. pololetí 2020 
 Diskuze, dotazy, připomínky, požadavky OV 
 Usnesení 
 

 Zahájení zasedání a schválení programu 

 Předseda OV p. Sýkora přivítal všechny přítomné členy Osadního výboru a hosty a zahájil jednání OV.  
 
Hlasování o programu schůze:  
Pro: Sýkora Ondřej, Kocourek Pavel, Šrámek Jaroslav, Kuchařová Petra, Böhm Martin, Opěla Ondřej, 

Böhm Petr 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 
 

Program schůze byl schválen 
 

 Plán práce na 2. pololetí 2020 

Předseda OV představil plán práce na 2. polovinu roku 2020 – viz příloha 

 

Hlasování OV o plánu práce na 2. pololetí roku 2020   
Pro: Sýkora Ondřej, Kocourek Pavel, Šrámek Jaroslav, Böhm Martin, Opěla Ondřej, Kuchařová Petra, 

Böhm Petr 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

 

Plán práce na 2. pololetí roku 2020 byl schválen 
 

 

 Diskuze, dotazy, připomínky, požadavky OV a občanů 

Proběhla rekonstrukce silnice k Černým asfaltovým recyklátem,  OV vznesl na p. Jurečku dotaz, zda je tento rozsah 
prací již konečnou verzí (oprava je provedena velmi nekvalitně a chybí dodělat kus k p. Hajdovi a k p. Kolářovi) 

Chystá se oprava Raškového chodníku v tomto týdnu 

Na Černicích proběhlo čištění příkopů, OV požaduje doplnit po Technických službách betonové žlaby alespoň do 
zatáčky po p. Zátopka. (Příloha č. 1) 

Požadujeme lokální opravu cest na celém Hájově (výtluky na různých částech silnic) 

Příprava pouti – hudba je zajištěna, budou se zajišťovat nějaké atrakce pro děti, prozatím se akce plánuje vzhledem 
k důsledkům karantény 

Po deštích se začaly ucpávat betonové skruže v příkopu od Pomníku ke státní cestě (Příloha č. 2) 
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Na chodníku, kde byly v minulém roce rekonstruovány obrubníky, začína postupně docházet k vyboční některých 
z nich, čímž vznikají ostré hrany. OV žádá o kontrolu a posouzení stavu. (Příloha č. 3) 

Žádost p. Tomaštíka o možnosti pořádat rychlostní zkoušku v termínu 8.-9. srpna 2020 (na Hájově v neděli 
9.8.2020).  

 

Hlasování o žádosti povolení průjezdu rychlostní zkoušky přes Hájov:  
Pro: Sýkora Ondřej, Kocourek Pavel, Šrámek Jaroslav, Kuchařová Petra, Opěla Ondřej, Böhm Petr 
Proti: 0 
Zdržel se: Böhm Martin 
 

Osadní Výbor souhlasí z průjezdem RZ přes Hájov  
 

Pan Petr Böhm upozornil, že u autobusové zastávky u Dvora jsou uschlé dva stromy, požadujeme jejich odborné 
posouzení, popřípadě jejich likvidaci 

Pan Sýkora informoval členy o zkrácení rozpočtu OV o 20 %,  

 

 Usnesení  

        OV požaduje doplnit po Technických službách betonové žlaby alespoň po p. Zátopka (příloha č. 1) 

        OV požaduje zajištění vyčištění betonových skruží v příkopu od Pomníku ke státní cestě (příloha č. 2) 

        OV požaduje opravu vybočených patníků od p. Kuchaře Jiřího po p. Matouše (příloha č. 3) 

        OV požaduje odborné posouzení, popřípadě likvidaci uschlých stromů v lokalitě „u Dvora“ 

        OV souhlasí s průjezdem RZ Kowax rallye přes Hájov dne 9.8.2020 

 

 

Hlasování o výše uvedeném usnesení OV:  
Pro: Sýkora Ondřej, Kocourek Pavel, Šrámek Jaroslav, Böhm Martin, Kuchařová Petra, Opěla Ondřej, 

Böhm Petr 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

 
Usnesení OV bylo schváleno 
 

 
 
 
 
Zapsal: Pavel Kocourek 
 
Hájov 
2. června 2020  Ing. Ondřej Sýkora 
 předseda osadního výboru 
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Příloha č. 1 
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Příloha č. 2 
 

 
 
 
Příloha č. 3 
 

 


